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Møtereferat 
 
Deltakere: Frode Otto, Helge Dragsund, Edith Kristin Nøkling, Britt Ellinor Scott, Inger 
Johanne Fatnes Bø, Sølve Braut (siste del av møte), Kari Helene Bjo Reinås, Ole Tommy 
Haustavik Nilsen, Randi Teigen, Øyvor Sønstabø (vara for Anne Brit Tengesdal), Børge 
Løge (vara for Anne Ree Jensen), Sissel Hauge, Kaja Rein Brevig   
    
 
Forfall: Grete Strømsmo, Anne Brit Tengesdal, Maria Lisa Skulbur Knudsen, Eirik Viste 
 
Kopimottakere:  
SSU v/sekretariat 
 
Møteleder: Sissel Hauge 
Møtedato:  06.10.2021 
Klokkeslett: 12 - 15 
Møtenr: 4/21 
Møtested: Teams 
Arkivref: 2020/7205 -  93904/2021  

  

 
 

Møtereferat Faglig samarbeidsutvalg 
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
16/21 Godkjenning av referat fra FSU 23. juni 

 Godkjent 
Ekstraordinært FSU 14.september 

 Godkjent   

 

17/21 Informasjon om ParkinsonNet, avklaring av roller og 
ansvar.  
 
Presentasjon vedlagt referatet. 
 
Konklusjon: Michaela oppfordres til å kontakte KS ved Elin 
Wetås de Jara for å undersøke muligheten for å benytte 
nettverket på tvers av kommunene, samt kontakte leder for 
PKO, Eirik Viste for nærmere informasjon til 
praksiskonsulentene.  

Michaela-
Alexandra 
Dreetz 
Gjerstad 

18/21 Endringer i sammensettingen i FSU fra årsskifte. 
Innmelding av saker.  
 
Fra 01.01.2022 skal kommunene representeres av 
kommunalsjefer. 
 

Britt Ellinor 
Scott 
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For innmelding av saker til FSU vil det blir bedt om å 
forberede saksfremlegg til utsendelse én uke før møtedato. 
Dette for å sikre anledning til forberedelse, samt at sakene 
tidvis vil måtte videresendes SSU. 

19/21 Fagdag for nettverksbygging for nivå fire-ledere i 
kommunene og på SUS?  
 
Etterspør en felles møteplass for utveksling og presentasjon 
av kompetanse. Viser til den tidligere arrangerte 
Omdømmekonferansen. 
 
Forslag til temaer: tjenestemodellgruppene, gjøre tilbud som 
finnes i kommunen kjent for SUS, spisse tema til ulik 
målgruppe fordelt på fremtidige møteplasser, invitere 
tjenestetildelingskontorene til å utveksle erfaring. 
 
Konklusjon:  
Det opprettes en arbeidsgruppe med to representanter på 
avdelingsledernivå fra hver av partene. FSU beslutter tema- 
arbeidsgruppen utarbeider programmet og arrangere dagen. 
Hver går tilbake til sine respektive for å få inn forslag. Begge 
parter kommer med forslag til representanter inn i 
arbeidsgruppen. Settes opp som sak ved neste FSU. Forslag 
til tema sendes til Kaja.  

Inger Johanne 
Fatnes Bø 

20/21 
 

Informasjon om kvalitetsforbedring på Haukåstunet. 
 
Presentasjon vedlagt referatet. 
 

Line Eliassen 
Ekker 

 13:20 - 13:30  Benstrekk  
21/21 Samhandlingstorget på nye SUS 

 
Forslag til bruksutnyttelse av samhandlingstorget: 

- Det hadde vært nyttig med tilgang til kommunenes 
EPJ-systemer. 

- Beslutningssamarbeid i forbindelse med omfattende 
utskrivinger til kommunene 

- Kompetanseoverføring mellom kommunene og SUS 
- Området kan gi kommunene et eierforhold til SUS 
- Opplæring/informasjon til ansatte på SUS om 

velferdsteknologi som benyttes i brukernes hjem  
- Møteplass for tjenestemodellgruppene 
- Møteplass for PKO 

 
Konklusjon: Ideene vil diskuteres med 
organisasjonsutvikling på NyeSUS. 

    

Kaja Rein 
Brevig 

5/21 
 

Saker som har konsekvenser for samarbeidet mellom 
SUS og kommunene 
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- Jærkommunene: lav smitte men høyt fravær pga 
luftveissymptomer.  

- Kirurgiske klinikker: Jobber med retningslinjer for 
hodeskader. Ved fall med slag mot hode skal 
pasientene ta CT. Ved negativt CT kan pasienten reise 
tilbake til institusjon med observasjon. Under 
utforming av retningslinjene er det dukket opp 
spørsmål vedrørende om det finnes et klokkeslett 
som er seneste tidspunkt for tilbakesendelse til 
institusjon.  
 

Kommunene ønsker å gå tilbake til sine 
institusjoner for å innhente info om hvor sent 
det vil være forsvarlig å returnere pasienter 
som vil ha behov for observasjon gjennom 
natten. 

 
Kvinne/barn: oppfordrer til å holde barn hjemme fra 
barnehage/skole når de har symptomer på 
luftveisinfeksjon, da det er varslet stor forekomst av 
både RS og influensa denne vinteren. Dette er den 
delen av befolkningen som heller ikke er vaksinert 
mot Covid-19. 
 
 

22/21 Hvordan kan kommuner og sykehus samarbeide for å 
kunne håndtere ressursutfordringer, høyt belegg og 
flere utskrivningsklare pasienter i sykehuset?  
 
Konklusjon: 

- Kommunene tar denne problemstillingen svært 
alvorlig, og en proaktivitet i forhold til å opplyse 
avdelingen om planer for omsorgsnivå etter 
utskrivning kan være en vei å gå.  

- Forslaget om kommunikasjon mellom avdelingsleder 
på SUS og tildeler i kommunen ved uenighet om 
omsorgsnivå etter utskrivning kan være 
hensiktsmessig. 

- Kommunene setter pris på å få oversikt over hvilke 
pasienter som skal prioriteres, slik det praktiseres. 

 

 
Sissel Hauge 

11/21 Epikriser til innleggende lege (legevakt/fengsel), ref. sak 
11/21 fra FSU 23.06.21 
 

- problemstillingen ble tatt opp igjen med klinikkene i 
etterkant av forrige gang saken var oppe.  

- Iverksatt arbeid i kardiologisk avdeling som også 
er/skal i dialog med legevakten for oppfølging.  

- Saken har også vært løftet til fagdirektørene og 
HVIKT. Det jobbes med endring i DIPS, hvor et nytt 

Ottar 
Bjerkeseth 
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«tooltip» popper opp, med spørsmål om hvor 
epikrisen skal sendes. Dette vil være en regional 
løsning. I forbindelse med endring i DIPS vil det bli 
satt i verk en informasjonskampanje rettet direkte 
mot avdelinger og klinikker. 

 
Kommunene påpeker at dagens praksis medfører flere 
lovbrudd og etterlyser en mer målrettet framdriftsplan som 
synliggjør beslutningsansvaret. Dersom praksis ikke endres 
innen kort tid, vurderer kommunene å henvende seg til 
Statsforvalteren.  

23/21 Oppfølging av saker fra møte i SSU 24/9-21 (se referat, 
vedlegg 6) 
Utsatt til ekstraordinært AU til FSU. Nødvendige tiltak vil 
iverksettes for oppfølging 

 

24/21 Kapittel 9-saker. «Bruk av tvang ved utfordrende atferd 
hos voksne» - oppfølging av sakene på SUS og i 
kommunene. 
 
Økende arbeid og flere kapittel 9-saker for MIT/HAVO og det 
er et ønske om følgende: 

1.  et veiledningsteam i kommunene på Sør-Jæren, eller 
resurspersoner på tvers av kommunen til å ivareta 
kompetanse om Kap 9.  I tillegg at hver bolig har 
vedtaksansvarlig 

2. Kommunene selv veileder/ivaretar private 
tilbudsytere og kvalitetssikrer fagfolk i miljørettet 
arbeid, TMA, juridiske problemstillinger så 
HAVO/MIT kan veilede i forhold til Kap 9. 

 
Konklusjon: Kommunene ønsker å komme tilbake til denne 
saken for først å innhente mer informasjon i forhold til 
behov kommunevis. Det kan være hensiktsmessig å 
samarbeide noe på tvers av kommuner i forhold til team.  
 
HAVO gjør en kartlegging i forhold til i hvilken kommune de 
største utfordringene ligger. 
 
Saken tas opp igjen i FSU 22. desember.  
 
 

Arne Leif 
Pedersen/ 
Sigrun 
Einarsdottir 

25/21  Eventuelt:  
Hvordan håndtere utfordringen med fravær og økning i 
pasienter i forbindelse med influensasesongen? 
 

- Det ligger beredskapsplaner for stort fravær i 
kommunene i forhold til pandemihåndtering. Disse vil 
benyttes ved behov. 

- Alle ansatte skal få tilbud om influensavaksinen både 
på SUS og i kommunene.  

 
Inger Johanne 
Fatnes Bø 
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- Man bør i størst mulig grad sikre at pasienter som kan 
ivaretas i kommunen, ikke legges inn på sykehuset. 
Særlig i den krevende tiden som ligger foran oss. 

 
 

- Evaluering av sommeren tas med til møte 22/12 med 
fokus på samarbeid mellom sykehuset og 
kommunene.  Klusterne samler info fra sine 
kommuner.  

 
 
 
 
 
Kaja Rein Brevig 
referent 
 


